

CARPET EXTRACTION CLEANER

PRODUIT NETTOYANT PAR EXTRACTION POUR TAPIS

Product #123067

www.statechemical.com



FLOOR WIZARD™  
**CARPET EXTRACTION  
CLEANER (F. 323)**  
Nettoyant Extracteur

**WARNING**

Harmful if swallowed. Causes serious eye irritation. Causes mild skin irritation.

Keep out of reach of children.



**AVERTISSEMENT**

Nocif en cas d'ingestion. Provoque une sévère irritation des yeux. Provoque une légère irritation de la peau.

Garder hors de la portée des enfants.

Care For Work Environments®

NET CONTENTS/CONTENU NET: 1 U.S. Gallon (3.78L)

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.  
SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.

**DIRECTIONS FOR USE:**

**For extraction:** Test carpet for colorfastness. 1. Vacuum carpet thoroughly. 2. Treat traffic lanes with prespray according to label directions. 3. Mix product with hot water as follows: Light Cleaning 2 ounces per gallon, Moderate Cleaning 4 ounces per gallon, Heavy Cleaning 6 ounces per gallon. 4. Inject and extract following extraction procedures. 5. Place aluminum foil under legs of furniture while carpet is drying.

**For use as a pre-spray:** Test carpet for colorfastness. 1. Mix 10 ounces per gallon of water in a compression sprayer or spray bottle. 2. Apply to a 200 square foot section or on heavy stains. 3. Let stand 3-5 minutes. 4. Proceed with extracting procedures. Note: Do not apply over wet carpeting.

**MODE D'EMPLOI :**

**Extraction:** Effectuer un test pour vérifier la solidité de la couleur. 1. Passer l'aspirateur sur le tapis jusqu'à ce qu'il ne reste plus de saleté. 2. Traiter les zones de circulation élevée par prépulvérisation selon les directives de l'étiquette. 3. Mélanger le produit avec de l'eau chaude comme suit: nettoyage léger, 2 oz par 3.78 L; nettoyage moyen, 4 oz par 3.78 L; nettoyage majeur, 6 oz par 3.78 L. 4. Procéder à l'injection et à l'extraction selon les procédures d'extraction. 5. Placer du papier d'aluminium sous les pattes des meubles et le garder en place jusqu'à ce que le tapis soit sec.

**Utilisation comme produit de prépulvérisation:** Effectuer un test pour vérifier la solidité de la couleur. 1. Mélanger 10 oz de produit par 3.78 L d'eau dans un pulvérisateur sous pression ou un flacon pulvérisateur. 2. Appliquer à une section de 200 p2 ou sur des taches tenaces. 3. Laisser reposer de 3 à 5 minutes. 4. Poursuivre avec les procédures d'extraction. Remarque: Ne pas appliquer sur un tapis mouillé.



MADE IN THE USA

81R08  
123067LBL  
©State Ind Prodt Co. 2018

**PRECAUTIONS** Do not eat, drink or smoke when using this product. Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves, protective clothing, and eye protection.

**FIRST AID** If eye irritation persists: Get medical advice. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. IF SKIN irritation occurs: Get medical attention. IF SWALLOWED: call a POISON CENTER or physician if you feel unwell. IF SWALLOWED: Rinse mouth. Do NOT induce vomiting.

**STORAGE** Store in dry place. Store locked up.

**DISPOSAL** Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

Keep out of reach of children. Read label before use. SDS available at [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com) or 1-800-782-2436

**PRÉCAUTIONS** Ne pas manger, boire ou fumer en manipulant ce produit. Se laver soigneusement la peau après manipulation. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, une protection oculaire.

**PREMIERS SOINS** Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin. EN CAS D'INGESTION: Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. EN CAS D'INGESTION: Rincer la bouche. NE PAS faire vomir.

**STOCKAGE** Stocker dans un endroit sec. Entreposer dans un endroit verrouillé.

**ÉLIMINATION** Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d'État et locaux en matière d'élimination des déchets.

Garder hors de la portée des enfants. Lire l'étiquette avant utilisation. La fiche signalétique est disponible à [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com) en communiquant au 1-800-782-2436.

**TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX SUBSTANCES DANGEREUSES:** Water (CAS# 7732-18-5), Dipropylene Glycol Monomethyl Ether (CAS# 34590-94-8), Linear Alcohol Ethoxylates (CAS# 34398-01-1), Trisodium Phosphate (CAS# 7601-54-9), Ethylenediamine Tetraacetic Acid (CAS#64-02-8), Ethoxylated Propoxylated Alcohols (CAS#68439-51-0)

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

**State Industrial Products**

5915 Landerbrook Drive  
Mayfield Heights, OH 44124  
To Order Call: 1-866-747-2229

6935 Davand Drive  
Mississauga, Ontario L5T 1L5  
To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"  
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas  
Cataño, P.R. 00962  
To Order Call: 787-275-3185

